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Rada Gminy Chrostkowo 

Radni-Sesja 

Protokół Nr V/2024 

z V sesji Rady Gminy Chrostkowo 

z dnia 27 sierpnia 2024 r. 

 

 

Obrady V sesji Rady Gminy Chrostkowo rozpoczęto 27 sierpnia 2024 o godz. 09:00,  

a zakończono o godz. 09:52 tego samego dnia. Obrady miały miejsce w sali narad Urzędu Gminy 

Chrostkowo. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Mariusz Boniecki 

2. Radosław Borkowski 

3. Patryk Chojnicki 

4. Paweł Chojnicki 

5. Edyta Foss 

6. Dorota Jeziorska 

7. Maria Kołodziejska 

8. Zbigniew Krzywosiński 

9. Marzena Maciejewska 

10. Krzysztof  Matyjasik 

11. Łukasz Osada 

12. Agata Rogozińska 

13. Grzegorz Staniszewski 
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14. Sylwester Wiśniewski 

15. Zbigniew Witkowski 

Ad. 1 Otwarcie V sesji Rady Gminy Chrostkowo i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Po wysłuchaniu hymnu państwowego Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki dokonał 

otwarcia obrad V sesji Rady Gminy Chrostkowo.                                                           

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku na tabletach.  

Radni potwierdzili swoją obecność. Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali 

znajduje się 14 radnych, czyli rada władna jest do podejmowania uchwał.                          

Powitał koleżanki i kolegów radnych, Pana Wójta,  Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Pana 

Mecenasa, Panią Kierownik GOPS, Panie sołtys oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że jest prośba o złożenie wniosku formalnego. Udzielił głosu 

Panu Sekretarzowi, który przedstawił, że jest wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał. Jest to projekt w sprawie przyjęcia ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej  

dla Gminy Chrostkowo  aktualizacja na lata 2024-2030” i drugi projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Chrostkowo na lata 2024-2027  

z perspektywą do roku 2031”. Pan Sekretarz powiedział, że jest prośba, żeby do porządku obrad  

je wprowadzić i ewentualnie ja mogę później trochę powiedzieć o co chodzi. 

Zatem Przewodniczący Rady poprosił administartora o przygotowanie głosowania  

nad wnioskiem w sparwie  rozszerzenia porzadku obrad o dwa projekty uchwał. 

Głosowano wniosek w sprawie 

rozszerzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o odświeżenie porządku obrad i odczytał nowy porządek 

obrad V sesji. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Chrostkowo i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej IV sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Gminie Chrostkowo i jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organu uprawnionego do udzielania tych ulg.                                                        

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ośrodka wsparcia dla seniorów  ,,Dzienny Dom 

Pobytu „Senior +” w Stalmierzu działającego w strukturze Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Chrostkowie. 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

9. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie  

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Chrostkowo na lata 2024-2027. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Chrostkowo na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031”. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej  

dla Gminy Chrostkowo aktualizacja na lata 2024-2030".      
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14. Wolne wnioski i zapytania.  

15. Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

Wobec praku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad V sesji Rady 

Gminy Chrostkowo. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew 

Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Porządek obrad V sesji Rady Gminy Chrostkowo został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że w okresie międzysesyjnym głównie skupialiśmy się  

na dożynkach, które odbyły się w miniony weekend, było to największe wydarzenie, jak co roku 

na terenie naszej Gminy. Braliśmy udział wspólnie z całą tu delegacją z urzędu, z radnymi. 

Odbyło się również spotkanie na terenie budowy drogi gminnej w Makówcu, gdzie z częścią 

radnych,  
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z Panem Wójtem, odbyło się spotkanie techniczne z wykonawcą drogi i także wspólnie z Panią 

radną złożyliśmy wieniec przy pomniku z okazji święta Wojska Polskiego. 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt wymienił zarządzenia podpisane w okresie międzyseyjnym: 

1. Zarządzenie Nr 35/2024 z 9 lipca 2024 r. w sprawie wprowadzenia regulamiu korzystania 

z placu zabaw w miejscowości Chrostkowo. 

2. Zarządzenie Nr 36/2024 z 16 lipca 2024 r. w sprawie wprowadzenia Standardów Ochrony 

Małoletnicj w Urzędzie Gminy Chrostkowo. 

3. Zarządzenie Nr 37/2024 z 22.07.2024 r. w sprawie ustalenia regulaminu przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

połozonych w obrebie Chrostkowo stanowiących własność Gminy Chrostkowo  

oraz powołania komisji do przeprowadzenia przetagu. 

4. Zarządzenie Nr38/2024 z 22.07.2024 r. w sprawie podania do publicznej wiadomości 

danych dotyczących wykonania budżetu gminy Chrostkowo za II kwartał 2024 roku. 

5. Zarządzenie Nr 39/2024 z 22.07.2024 r. w sprawie zmian w budżwcie Gminy 

Chrostkowo na 2024 rok. 

6. Zarządzenie Nr 40/2024 z 22.07.2024 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Chrostkowo na lata 2024-2027. 

7. Zarządzenie Nr 41/2024 z 23.07.2024 r. w sprawie ustalenia maksymalnego miesięcznego 

wynagrodzenia  kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Chrostkowo. 

8. Zarządzenie Nr 42/2024 z 25.07.2024 r. w sprawie powołania komisji odbiorowej robót 

budowlanych dla zadania pn. ,,Budowa siłowni zewnętrznej typu street workout w 

miejscowości Chrostkowo. 

9. Zarządzenie Nr 43/2024 z 07.08.2024 r. w sprawie ogłoszenia, ustalenia regulaminów 

oraz powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursów: ,,Najpiekniejszy 

wieniec Dożynkowy Gminy Chrostkowo 2024” oraz wystawy ,,Chrostkowski witacz 

Dożynkowy 2024”. 

10. Zarządzenie Nr 44/2024 r. z 13.08.2024 r. w sprawie ustalenia dnia wolnego od pracy  

w dniu 16 sierpnia 2024 r. w Urzędzie Gminy Chrostkowo. 

11. Zarządzenie Nr 45/2024 z 14.08.2024 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Chrostkowo 

na 2024 rok. 

12. Zarządzenie Nr 46/2024 z 14.08.2024 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Chrostkowo na lata 2024 – 2027. 

Pan Wójt powiedział, że jeśli chodzi o mój udział we wszystkich spotkaniacch, różnych 

uroczystościach to tak jak Pan Przewodniczący wspomniał wspólnie braliśmy udział   
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w uroczystościach, 15 sierpnia z okazji Dnia Wojska Polskiego i kolejnej 104 rocznicy Bitwy 

Warszawskiej Cudu nad Wisłą, składaliśmy wieńce. Mieliśmy też kilka spotkań organizacyjnych 

w sprawie dożynek ze strażakami, z Paniami z Kół Gospodyń Wiejskich. Spotkanie na drodze  

w Makówcu, cel i efekty tego spotkania rzeczywiście się przełożyły widać, że jest jakaś zmiana  

i jakiśkolwiek inny kierunek tych działań. Ja oprócz tego uczestniczyłem w kilku Dożynkach  

na terenie naszego powiatu, w Gminie Wielgie, w Gminie Dobrzyń nad Wisłą,  

w Gminie Kikół. Brałem udział w święcie Policji, zaprosiłam Kierownika Posterunku Policji  

z Kikoła jak również dzielnicowych, rozmiawiałem jakie są problemy, trudności, jakich jest 

najwięcej zatrzymań, notatek służbowych, czy też problemów kryminalnych na terenie Gminy. 

Ze statystyk wychodzi, że na pewno jest dużo lepiej niż w poprzednich latach. Oczywiście 

zdarzają się różne incydenty to tak jak wszędzie, natomiast na pewno statystycznie jeśli chodzi  

o ilość włamań, kradzieży i innych wykroczeń to praktycznie tego nie ma, albo jest tego mniej, 

natomiast jakieś tam drobne kolizje się zdarzają, Prosiłem, żeby na czas żniw było jak najmniej 

interwencji i Policji, aby zatrzymywać rolników i karać za to, że coś zakurzone, nie świeci, albo, 

że coś jest ponad wymiarowe, ponadnormatywne i nie powinno drogą przejeźdżać kawałek.  

Do mnie nie dochodziły jakieś rażące informacje, gdzie rolnik zostałby ukarany, chyba żeby to 

bardzo zagrażało bezpieczeństwu, ale nie mam takich informacji, na pewno była prośba z mojej 

strony, żeby nie karać rolników i żeby rzeczywiście pomagać. Nawet jeśli jest zagrożenie, żeby 

policja poeskortowała, popilotowała, żeby rolnik łapiąc często pogodę mógł przedostać się 

szybko gdzieś tam, żeby nie musiał tych wszystkich hederów odpinać chcąc przejechać 50 m 

przez ulicę. Również pozyskaliśmy i to taka dobra wiadomość i tu podziękowanai dla wszystkich 

moich pracowników, dla Pana Sekretarza, dla Pani Skarbnik. Złożyliśmy pięć wniosków  

do Ministerstwa Finansów i wszystkie pięć zostały pozytywnie zaakceptowane  

i dostaliśmy tą maksymalną kwotę z każdego wniosku, bo tak można było, czyli wnioskowaliśmy 

o 80 000 zł i 80 000 zł otrzymaliśmy. To niezwykle cieszy, w całej Polsce jest 2400 gmin 

wiejskich, 1 600 brało udział, my wszystkie pięć wniosków rozpatrzonych pozytywnie.  

W zwiazku z tym wszyscy uczniowe naszej szkoły będą mogli uczestniczyć w wyjazdach 

jednodniowych bądź dwudniowych, gdzie w programie tego będzie musiało się pojawić czy to 

Giełda Papierów Wartościowych, czy coś związane z ekonomią, z zarządzaniem, czy też  

z róznymi instytucjami mających pieniądz w tle. Oprócz tego lekcje, które będziemy 

przeprowadzać dla uczniów o budżecie, o podatkach, o inwestycjach. Myślę,  

że też warto już od samego początku przekazywać taką wiedzę, żeby też uczniowie i dzieci 

wiedziały, że pieniążki nie lecą tak jak deszcz z nieba i rodzice nie muszą żadnej gimnastyki 

robić, a pieniądze same spadają do nas i same wpadają do portfela. Również brałem udział  

na spotkaniu z Panem Wojewodą, chcemy też wejśc do Programu, moja prośba do Pani 

Kierownik aby teraz jeszcze złożyli wniosek, chcemy skorzystać z tego projektu ,,Aktywny 

maluch” i jeśli otrzymamy to dofinansowanie otworzymy żłobek na terenie Gminy Chrostkowo, 
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myślę, że zlokalizowany  w Chrostkowie, na prośbę rodziców, żeby było najłatwiej.  Jesteśmy  

po dożynkach Gminna – Parafialnych, które cieszą się dużym uznaniem.  

Z zadowoleniem i taką radością patrząc nawet na to, że przyjeżdżają do nas osoby z bardzo 

daleka z innych gmin, z sąsiednich gmin i wszyscy naprawdę podziwiają i wszyscy się bawią, 

wszyscy w jakiś sposób ten szacunek z nami chcą oddać w podziękowaniu dla rolników, 

ponieważ to jest świeto skierowane dla rolników, ale wszyscy uczestniczą i wszyscy w tym mają 

jakby swój udział. Natomiast ja bardzo dziękuję: strażakom, sołtysom, radnym, Starostom 

Dożynek, którzy byli reprezentantami naszych wszystkich rolników  i dołożyli wszelkich starań, 

żeby te dożynki też były na takim poziomie. Dziękuję sponsorom, że rekordowo w tym roku tak 

jak Minister Ardanowski zaznaczył nie był jeszcze na dożynkach, żeby taka długa lista 

sponsorów była wyczytywana, dziękowaliśmy wszystkim po kolei. Widać, że jest to nasze 

wspólne dzieło, że jest to nasz wspólny wkład i przez to możemy naprawdę podnosić tylko 

jakość, czy prestiż tego święta. Chce jeszcze nadmienić też, że wieniec chrostkowski zajął  

I miejsce na terenie naszej Gminy, wygrał też I miejsce na Dożynkach Powiatowych i wygrał II 

miejsce na Dożynkach Wojewódzkich w Grudziądzu. Jeśli chodzi o wieniec nasz chrostkowski to 

Pan Marszałek Piotr Całbecki poprosił, żeby dostarczyć go do Urzędu Marszałkowskiego  

i wieniec jest już przekazany, zresztą w  poprzednich latach bywało podobnie, wieniec jest takim 

symbolem i obrazem jak teraz będą te sesje sejmiku się odbywały to on stoi na takim 

chonorowym miejscu, żeby symbolizował  i do nastepnych dożynek on będzie w tej sali u Pana 

Marszałka zdobił. Wieniec, który zajął I miejsce jedzie do Prezydenta. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej IV sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że protokół był do wglądu wysłany. 

Pytań i uwag nie było. 

Zatem Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. Poprosił administartora  

o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej IV sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew 

Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Protokół z poprzedniej IV sesji Rady Gminy Chrostkowo został przyjęty jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Chrostkowo i jej jednostkom podległym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych ulg. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że na wspólnym posiedzeniu komisji Pani Skarbnik 

przedstawiła na czym uchwała polega, krótko mówiąc nie są to wielkie zmiany wymuszone przez 

wyższe organy także taka uchwała musi być podjęta. 

Radny Boniecki Mariusz przedstawił, że taka uchwała była uchwalana 17 czerwca. Zapytał,  

co się zmieniło w tej sprawie, jaki powód, że uchwała podejmowana jest jest jeszcze raz? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że dostaliśmy wytyczne z nadzoru, żeby pewne rzeczy z tej 

uchwały wyrzucić, ona jest po prostu skrócona, a cała treść merytoryczna w ogóle się nie różni. 

Tam był taki załącznik, co powinien zawierać wniosek. Musieliśmy zrezygnowac z tego 

załącznika i to są takie zmiany kosmetyczne, a cała treść merytoryczna nie zmienia się. 

Więcej pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady powiedział, że tak ja wspominałem są to zmiany kosmetyczne, tak jak 

było mówione, więc jeżeli nie ma pytań to proszę o przygotowanie głosowania, a Państwa 

radnych o oddanie głosu. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Chrostkowo i jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu 

uprawnionego do udzielania tych ulg. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew 

Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Uchwała Nr V/24/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 września 2024 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  w spłacie należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Chrostkowo i jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej  w przypadkach,  

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego  

do udzielania tych ulgzostała przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ośrodka wsparcia dla seniorów  ,,Dzienny 

Dom Pobytu „ Senior +” w Stalmierzu działającego w strukturze Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Chrostkowie. 
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Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki przedstawił, że na wspólnym posiedzeniu komisji Pani 

Kierownik GOPS – u przedstawiła, że z przyczyn dofinansowania jest konieczna zmiana 

nazewnictwa tego ośrodka, cała reszta zostaje tak jak była. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał w/w uchwałe pod głosowanie. Poprosił 

administartora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie glosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany nazwy ośrodka wsparcia dla seniorów  ,,Dzienny Dom    

Pobytu „ Senior +” w Stalmierzu działającego w strukturze Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Chrostkowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew 

Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Uchwała Nr V/25/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 wsierpnia 2024 r. w sprawie zmiany 

nazwy ośrodka wsparcia dla seniorów  ,,Dzienny Dom Pobytu „ Senior +” w Stalmierzu 

działającego w strukturze Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chrostkowie została 

przyjęta jednoglośnie i stanowi zalącznik do protokołu. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie 

spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że na wspólnym posiedzeniu komisji Pan Wójt z Panem 

Sekretarzem wspólnie przedstawiali nam dlaczego takowa uchwała ma być podjęta. Punkty 8 i 9 

porządku obrad są ze sobą powiązane. Krótko mówiąc decyzja zapadła o odstapieniu od tego 

programu, ponieważ zainteresowanie wynikajace z z ankiet złożonych przez mieszkańców 

faktycznie jest niewielkie. Koszty utrzymania tego budownictwa defacto, gdyby nie były 

zapewnione spadły by na gminę, tak, czy inaczej, po za tym zmiana rządzących też  

po tym terminie wpływa na realizację tego programu. W zwiazku z tym prośba o przyjęcie takiej 

uchwały w celu odstąpienia od tego programu. 

Pytań i uwag nie było. 

Zatem Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. Poprosił 

administartora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie glosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały uchylającej uchwałę w sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie spółki 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN KUJAWY spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew 

Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Edyta Foss 

Uchwała Nr V/26/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 sierpnia 2024r. uchylająca uchwałę 

w sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN 

KUJAWY spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została przyjęta jednoglośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 9 Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie 

ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że tak jak wspominał wcześniej są to punkty powiązane. 

Zapytał, czy są jakieś pytania, uwagi? 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący rady poddal pod glosowanie projekt w/w uchwały. 

Poprosił administartora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały uchylającej uchwałę w sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, 

Maria Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, 

Łukasz Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew 

Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Uchwała Nr V/27/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 sierpnia 2024 r. uchylająca 

uchwałę w sprawie: zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej została przyjęta jednoglośnie i stanowi zalącznik do protokołu. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że na wspólnym posiedzeniu komisji Pani Skarbnik 

przedstawiała planowane zmiany. Zapytał, czy są jakieś pytania, uwagi? 

Radny Mariusz Boniecki stwierdził, że trochę późno dotarły materiały w sprawie zmian  

w budżecie, bo kilka godzin przed sesją, ciężko będzie się odnieść do tego. Kolejne obniżenie 

inwestycji o 3 mln zł. W czerwcu obniżaliśmy budżet o 3 mln, następne mniej więcej  

o 3 mln. Zapytał, z czego to wynika? Czy to była odłożona inwestycja, czy podobnie jak było  

w czerwcu tylko przełożona na drugi rok? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że realizacja dwóch kluczowych inwestycji przesunęła się  

w związku z przygotowywaniem dokumentacji. Pierwotnie modernizację budynku ZS  

w Chrostkowie planowaliśmy w tym roku w wakacje, liczyliśmy na to, że ten przetarg uda się 

rozstrzygnć na początku roku, jednak wydłużyło się to wszystko. W tej chwili jesteśmy w trakcie 

wyłonienia wykonawcy. Już wiem, że w te wakacje się nie udało wiec ten czas zostaje 

wydłużony na realizację tego zadania ,,Modernizacja budynku Zespołu Szkół w Chrostkowie 

wraz z zagospodarowaniem terenu”. Część będzie prac wykonana w tym roku, ale zakończenie  

w 2025 r. Druga inwestycja ,,Modernizacja stacji uzdatniania wody na terenie Gminy 

Chrostkowo i tutaj w trakcie przygotowywania dokumentacji też wyniknęlo wiele nowych 

tematów, ten czas zupełnie został wydłużony. Ta realizacja rozpocznie się w 2025 r., a zakończy 

w 2026 , gdyż jest o wiele bardziej skomplikowana niż myśleliśmy na początku. Tutaj też 

dochody, które otrzymujemy na te inwestycje, promesy będą realizowane dopiero na koniec 

zadań i po stronie dochodów nastąpi obniżenie i przeniesienie planów na 2025 i 2026 r. 

Najczęściej tak z tymi inwestycjami jest, że jeżeli mamy pełną dokumentację ogłaszamy 

przetarg, wyłaniamy wykonawcę to zamyka się to w roku, ale te długoterminowe 12 miesięczne 

jeżeli w styczniu nie rozstrzygniemy to często przenoszone są po prostu na rok następny. 

Pan Sekretarz dodał, że problem co do dokumentacji to oczywiście ,,Wody Polskie” to nie jest 

tak, że złożymy wniosek i w ciągu 30 dni otrzymamy pełną dokumentację, bo Wody Polskie  

nie wiem, czy mają zbyt dużo zadań, czy inne rzeczy, bo czasowo to się przesuwa, to dotyczy nie 
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tylko naszej gminy, a w tym ostatnim projekcie też jest po cześci ,,Zaprojektuj i wybuduj”, także 

te kończące pozwolenia spadły na tego wykonawcę, musieliśmy ten przerg ogłaszać, bo też nas 

gdzieś tam te promesy wiązały, także to nie jest nasze niedbalstwo tylko procedury 

administracyjne czasami się przedłużają i nie chcemy na nikogo zrzucać winy, ale niestety gdzieś 

tam te Wody Polskie nie wydały w tym okresie w którym przewidywaliśmy tego pozwolenia stąd 

taka nasza prośba i takie przesunięcie, żeby to wszystko zgodnie z prawem zamknąć. Wiemy jak 

jest z drogą w Adamowie, gdzie przedłużyło się i niekoniecznie po naszej stronie gdzie są 

procedury, a to też nie jest 5 tys to są miliony to są publiczne pieniądze i lepiej dwa razy coś 

sprawdzić niż potem mamy prawować się z kimś w sądzie.  

Więcej pytań i uwag nie było. 

Zatem Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie projekt w/w uchwały.                                     

Poprosił administratora o przygotowanie glosowania, a Państwa radbych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 
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Uchwała Nr V/28/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok została przyjęta i stanowi załącznik  

do protokołu. 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Chrostkowo na lata 2024-2027. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że jak wszyscy wiemy WPF jest powiązana z budżetem. 

Zapytał, czy są jakieś pytanai, uwagi? 

W zwiazku z tym, że nie było pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w 

uchwały. 

Poprosił administratora o przygotowanie glosowania, a Państwa radbych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Chrostkowo  

na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 
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Uchwała Nr V/29/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Chrostkowo na lata 2024 – 2027 została przyjęta  

i stanowi zalącznik do protokolu. 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Chrostkowo na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031". 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Sekretarzowi, który powiedział przepraszam, że nie 

wysłaliśmy projektów tych dwóch uchwał, bo one po części są ze sobą powiązane, w terminie  

9 sierpnia br. z tego tytułu, że jeszcze tego Programu nie mieliśmy dostraczonego. Firma 

zewnętrza, która nam to przygotowywała to jest czas pracy około 3 miesięcy. Po co chcemy to 

tak szybko wprowadzić, to co powiedziałem już wcześniej na komisjach, bo ten Program i ten 

Plan nie będzie jeszcze wdrożony od dziś tylko musimy to kierować do innych instytucji i Wody 

Polskie i fundusze różne i Urząd Marszałkowski i powiat z tym, że każdy musi to opiniować. 

Procedura jest taka, że ktoś kto może opiniować robi to pod warunkiem, że gmina ten plan już 

sobie wdroży. Także będą konsultacje społeczne i to troche się w czasie przesunie, chodzi nam 

właśnie o ten czas, bo jak byśmy podjęli to na następnej sesji to podejrzewam, że koło miesiąca 

by się przesunęło w czasie, a prosimy, żeby wprowadzić to jak najszybciej  

do procedowania dalszego. Program Ochrony Środowiska jak sama nazwa mówi nie jest to nie 

wiadomo jaki wymysł, ale gdzieś tam jako gminę nas to obowiązuje i  nie tylko naszą, bo każdą 

gminę i to jest jak gdyby strategia dalszych działań na przyszłe lata w związku   

z niskoemisyjnością, z ochroną środowiska, czyli krótko mówiąc wymiana źródeł ciepła, 

termomodernizacja i inne rzeczy. Stąd taka nasza prośba, żeby to procedować na dzisiejszej sesji 

i dalej będzie to wdrażane w życie z tym, że jak mówię konsultacje społeczne, co już wcześniej 

było wywieszane na stronie internetowej i w formie ankiety dla mieszkańców, że każdy mógł się 

wypowiedzieć. No tak działa wprowadzenie tych programów i stąd ta nasza prośba, żeby to dzis 

uchwalić. Każdy może do tego planu dotrzeć, wczytać o co chodzi, nasza jest prośba,  

a jeszcze raz przepraszam, ale chodzi nam o czas. 

Radny Mariusz Boniecki powiedział, że jeśli chodzi o ten czas, można było dosłać w czwartek  

w piątek. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że następnym razem spróbujemy tak zrobić, ja biorę całą 

odpowiedzialność na siebie, niektorzy mieli urlop, ale jak Pan sobie przeczyta to myślę, że Pan 

też nie będzie miał jakiś tam sprzeciwów. 

Radny Mariusz Boniecki powiedział, ja rozumie, może tak będzie, ale głusując ,,za” to tak 

jakbym podpisał się pod tym, ja nawet zdania z tego nie widziałem to trudno, żebym wyraził 

swoje zdanie. 
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Pan Sekretarz powiedział, że dobrze, następnym razem nawet jak coś będzie na sesję nie 

wprowadzone postaram się wysłać informację poza systemem. 

Pani Skarbnik dodała, że w systemei może być wprowadzone, ale nie może być wysłane. 

Radny Mariusz Boniecki powiedział, że zmiany w budżecie mogła Pani Skarbnik wysłać 

wczoraj. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że ten punkt był już w porządku obrad, dodany został tylko do niego 

załącznik.  

Pracownik ds. obsługi Rady Gminy Beata Gawrońska nadmieniła, że wróciła z urlopu  

w poniedziałek, a dzisiaj mamy wtorek i jest sesja. 

Pan Sekretarz powiedział, że jakby to była uchwała związana z budżetem to byśmy w jakiś 

sposób wysłali, to samo jest otwarcie drogi i inicjatywa tego, żeby to dalej procedować. Ja Pana 

rozumiem, że Pan nie przeczytał, ale jak na spokojnie Pan to przeczyta to Pan stwiedzi, że i tak 

podjął by Pan taką samą decyzję jak przed i po, bo to tak naprawdę jest opracowanie, a nie, że 

jakieś związane nagle ze zmianą życia, ale taka jest prośba. 

Przewodniczący Rady powiedział myślę, że wszystko jest jasne, nie jest to jakaś może nie to, że 

nie ważna uchwała, ale nie jakaś ogromnie istotna, jest to niezbędne do dalszych działań więc, 

myślę, ze możemy przejść do głosowania nad tą uchwałą. 

Zatem poprosił administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radbych o oddanie głosu. 

 Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Chrostkowo 

na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031" 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Uchwała Nr V/30/2024 Rady Gminy Chrostkowo w sprawie przyjęcia ,,Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Chrostkowo na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031"została 

przyjęta i stanowi zalącznik do protokołu. 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej   

dla Gminy Chrostkowo aktualizacja na lata 2024-2030". 

Przewodniczący Rady powiedział, że tak jak Pan Sekretarz przed sekundą wspomniał są to dwie 

uchwały powiązane ze sobą. Jeżeli są jakieś pytania to proszę bardzo, ale myślę, że już zostało 

wszystko wyjaśnione. 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

Poprosił administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radbych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej  dla Gminy 

Chrostkowo aktualizacja na lata 2024-2030" 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Paweł Chojnicki, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Edyta Foss 

Uchwała Nr V/31/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 27 sierpnia 2024 r. w sprawie przyjęcia 

,,Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chrostkowo aktualizacja na lata 2024-2030" 

została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 14 Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Mariusz Boniecki powiedział, że ma pytanie do Pana Przewodniczącego, bo w czerwcu 

przesłał Raport z wykonania i efektów realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2023 r. i dalej tam nie ma nic 

poza tym tytułem, nie ma żadnego załącznika. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że za takie rzeczy czysto formalne, wysyłanie dokumentacji 

w moim imieniu odpowiada Pani Beata, która prowadzi całą dokumentację Rady Gminy.  

Na pewno nie było to celowo zrobione, jeżeli jest taka sytuacja to jakiś błąd techniczny się 

wkradł, który na pewno będzie poprawiony, bo myślę, że to nie jest kłopot. Także poprawimy 

się. Wiecie Państwo, że ten system czasami jakieś czasem kłopoty z nim są i z zalogowaniem  

i z różnymi rzeczami, czasem coś nie chce się otworzyć więc na pewno to nie jest żaden sposób 

ukrywania czegoś bądź złośliwości jakiejś no po prostu tak może się zdarzyło, bo jak najbardziej 

należy zgłaszać takie sytuacje i będziemy reagować na pewno. 

Pan Wojt zabrał głos, poinformował, że jest zaproszony na 100 urodziny naszej mieszkanki, 

które przypadają w tą niedzielę. Jest to mieszkanka sołectwa Makówiec, więcej o tej uroczystości 

będę mógł powiedzieć na nastepnym spotkaniu, nie mniej jednak jest to wielki zaszczyt  
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i dla mnie też radość, że jadę jakby z życzeniami, gratulacjami do najstrszej naszej naszej 

mieszkanki Gminy Chrostkowo.  

Jeszcze jeden fakt, który jest zauważalny, bardzo nas cieszy, że rozpoczął się remont Kościoła, 

ponieważ w marcu minął rok jak przywiozłem dla naszej Gminy dodatkowe w wysokości  

na początku 1 mln zł, później następne pół miliona, razem półtora miliona zł i to też jest 

określony czas na wykonanie, bo myśmy te środki w ubiegłym roku w budżecie przyjmowali, 

czas jest na wykonanie, musimy się rozliczyć z tej promesy do końca roku, z następnej trochę 

później więc cieszy, że rzeczywiście te roboty zostały podjęte i liczymy na to, żeby za te 

pieniądze udało się jak najwięcej wyremontować i zmienić. Natomiast zmiany budżetowe jak 

tylko ja pamiętam nie kiedy jeszcze nie byłem Wójtem, a przyjeżdżałem gościnnie zawsze były  

i będą. Myślę, że te przesunięcia różnego rodzaju  środków, tym bardziej, że jest to połączone  

z pozyskaniem środków zewnętrznych, z wnioskowaniem o różne formy dofinansowania, różny 

montaż finansowy. Chyba dobrze, że to pytanie padło, bo ja złożę wniosek o  podwyżkę dla Pani 

Skarbnik, ponieważ nie zaciągamy kredytów, nie blokujemy środków tylko przesuwamy  

z jednego w drugie, żebyśmy mogli płynnie tutaj w tym budżecie niewielkim ściągać dodatkowe 

środki i robić inwestycje, które procentowo są naprawdę na dużą skalę w porównaniu  

do wielkości naszego budżetu. Myślę, że ogrom pracy w księgowości mają te dwie osoby, a nie 

pięć jak to było w tamtych latach i myślę, że przy takim pytaniu będę wnioskował zawsze  

o podwyżkę, czy to dla pracowników, czy dla Sekretarza, czy też dla Skarbnika, ponieważ nie 

zaciągamy, nie blokujemy środków, nie jest nic trwale przypisane jak się coś ustalalo w planie  

na budżet na przyszły  rok, bo planuje się budżet we wrześniu, w październiku na następny rok  

i my nie blokujemy tych środków tylko staramy się płynnie przesuwać, żeby nie obciążać Gminy 

Chrostkowo, nie zaciągać jakiś zobowiązań, nie zaciągać kredytów, pożyczek, a przypomnę,  

że Gmina Chrostkowo nie ma żadnej pożyczki i żadnego kredytu jak Państwo dobrze też o tym 

wiecie. To jest o tyle ważne, to jest dodatkowa praca, bo tych środków można by było nie ruszać, 

przy dużych budżetach one by mogły sobie leżeć od stycznia do grudnia nawet przy niepodjętych 

działaniach różnych, ale nie blokujemy po prostu staramy się, żeby nie zaciągać kredytów, nie 

zaciągać pożyczek, a przesuwać środki i wykorzystywać je i robić inwestycje te, które terminowo 

są bliższe, konieczne i możemy je ralizować.   

Ad. 15  Zakończenie obrad V sesji Rady Gminy Chrostkowo.W związku z wyczerpaniem 

porządku obrad Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki ogłosił zakończenie obrad V sesji Rady 

Gminy Chrostkowo 

                                                                                              Przewodniczący Rada Gminy 

                                                                                                         Patryk Chojnicki 

Przygotował: Beata Gawrońska 


